
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
CALELLA,  DEL DIA 15 DE NOVEMBRE DE 2019 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Joan Vigas 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sra. Lluïsa Bonal 
Sr. Josep Mª Sàbat 
Sra. Teia Galí 
Sr. Javier de Andrés 
Sr. Bertrand Hallé 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics / Inversions 
2) Serveis Municipals 
3) Incidències / Inspector via pública 
4) Policia Local i Mobilitat 
5) Altres 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:10 h amb un punt extraordinari que és la reconstitució dels 
vocals del Consell de Gestió, que en base a la proposta de l’AVAC, quedarà composat 
de la següent manera, un cop passi per l’aprovació del Ple aquest novembre: 
 

- Senyor Francesc Vaqué Taboas  
- Senyor Javier De Andrés Frago 
- Senyor Josep M. Sàbat Collell 
- Senyora Eulàlia Olivé Abella 
- Senyora Lluïsa Bonal Granés 
- Senyor Manel Melchor Carpío  
- Senyor Bertrand Hallé 
- Senyora Maria Teresa Galí Corredor 

 
 
Després del debat, la reunió continua seguint l’ordre del dia: 
 



                                           
 

 

 

1) Serveis Tècnics / Inversions 
 
Obres pendents i/o sol·licitades sense programació o sense pressupost assignat: 
 
(Aquestes es tornaran a portar a reunió quan hi hagi alguna novetat al respecte, no 
seran temes de reunió ordinària donat que són grans inversions i només es 
comentaran en reunió quan hi hagi novetats al respecte per fer coneixedor al Consell) 
 

- Carrer dels Forcats 
- Rampa d’accés al Canadell (pendents de l’Informe de Costes del Ministeri i la 

Generalitat. 
- Soterrament de les línies zona Calella Park i carrer Julivia (pendent de 

signatura conveni). 
- Pressupost soterrament línies primera línia de mar (pendent, reclamat en 

multitud d’ocasions). 
 
Obres en execució i/o pendents de començar (amb pressupost assignat): 
 

- Camí de Ronda (arranjament tram plaça Dorothy Webster fins al final del terme 
municipal creuant la finca del Cap Roig): s’estan executant les obres. En 
referència a la tala massiva que creia el Consell, el que es va fer constar és la 
neteja del bosc per evitar riscos. El Consell no està d’acord, doncs abans no es 
veia el Castell des de mar i ara es veu sencer. 

- Casa Rosa: Està pendent de fer perquè Costes ha obert expedient per la part 
ja feta i fins que no es resolgui no es pot executar. 

- 2on graó de baixada a la platja del Port Bo: pendent de poder-ho executar 
donat que no tenim autorització. 

- Can Batlle: s’està executant. 
- Carrer Punta de’n Blanc i Lluís de Santangel: s’han fet les modificacions al 

projecte per treure-ho a licitació i executar-ho aquest 2020. 
- Vorera Chopitea a l’esquerra de l’stop de sortida de Prat Xirlo: ja està 

executada, estem a l’espera de la temporada òptima per plantar l’arbrat. 
 
En referència a la partida específica: 
 

- Carrer Agustí Pi i Sunyer: ja està executat. 
- Adequació zona verda Cant dels Ocells: Projecte tancat, s’està preparant la 

licitació. Té dotació econòmica que serà traspassada a 2020. 
- Tractament a la rampa de l’aparcament del Chopitea: la inversió és més alta de 

la prevista. Estem pendents d’augmentar la dotació econòmica per poder-ho 
licitar. 

- Nou carrer Roca Vermella: la setmana vinent torna a haver reunió amb la 
Comunitat. S’està intentant tancar un acord perquè finalment no volen fer 
l’aparcament soterrat com estava previst. S’hi està treballant. 

 
2) Serveis Municipals 
 
Provisional de llum a la plaça de l’església i al passeig del Canadell: Un cop valorat, no 
és sostenible econòmicament perquè suposa inversió inicial i despeses de 
manteniment, per aquest motiu es lloguen els grups electrògens. Se’n tornarà a parlar 
amb el Cap de Territori, però inicialment no es posaran. 



                                           
 

 

 

 
Bigues Sota voles Miramar 5: S’ha anat a mirar per l’Inspector de Via Pública i 
l’arquitecte, que es posaran en contacte amb la propietat un cop es tingui la valoració. 
 
Jardineres primera línia de mar: Es replantaran flors a la zona de davant de l’Hotel 
Mediterrani a la temporada primaveral. 
 
Problemàtica a la platja del Cau amb ferros de l’antic embarcador: Com a ajuntament 
no podem intervenir. S’ha informat a Capitania, no es pot fer sense permís perquè 
suposaria posar en risc l’aprovació del Pla d’Usos. 
 
Focus provisionals sota voltes: S’ha demanat pressupost per veure quina inversió 
suposa substituir-los i fer instal·lació definitiva. 
 
Cortines local AVAC: La setmana vinent s’anirà amb una empresa a fer pressupost. 
 
Parc infantil Prat Xirlo: Situat entre els carrers Llebeig i Tenerife amb l’objectiu de 
cobrir la mancança de jocs urbans i zones de descans al sector. Compta amb multijoc 
amb un pont tibetà, un tobogan, un joc de recorregut i equilibri i bancs. Ha suposat una 
inversió de 21.000€ i en un futur es té previst posar més peces de joc i esportives. 
 
Il·luminació estàtua Rodolfo Candelaria: A punt de solucionar. 
 
Arbre que manca a la plaça de les Teranyines: es reposarà en l’època òptima per 
plantar. 
 
3) Incidències / Inspector via pública 
 
Arbrat Calella Park II que envaeix la vorera: se’ls va requerir i ja està solucionat. 
 
Mur Moby Dick: Se’ls va concedir llicència i van reparar el mur i la vorera. 
 
4) Policia Local i Mobilitat 
 
Renovació senyalització (zona 30) a tot el centre: executat i finalitzat abans de l’estiu. 
 
Prohibició estacionament a la plaça del Portbo: Es vol conèixer la opinió del Consell en 
mantenir activades les càmeres tot l’any ara que s’estan modificant les ordenances i 
obviament controlar que no s’estacioni a la zona. 
 
Senyalització Calella, Llafranc i Tamariu venint de Palamós (carretera): S’ha demanat 
a carreteres. Hi ha una reunió prevista a Girona amb ells i se’ls hi tornarà a dir. 
 
Senyalització de velocitats permeses a l’autovia: Mossos, que són els que tenen 
competències en aquest tram, van revisar-la de dalt a baix i ara ja la donen per 
correcta, després d’haver-hi fet modificacions. 



                                           
 

 

 

5) Altres 
 
Partida específica pels nuclis: l’Alcalde i el regidor de nucli expliquen que en el 
pressupost de 2020 hi haurà una partida específica per cada nucli, en el cas de Calella 
de 30.000€, per a què el Consell decideixi en què s’inverteix. Es vol provar quin 
resultat dóna. El Consell considera que és una quantitat massa baixa. 
 
Nova àrea de Neteja Urbana: l’alcalde explica que actualment la neteja viària depèn de 
l’àrea de Serveis Municipals i les deixalles de l’àrea de Medi Ambient. A partir de gener 
entrarà en funcionament una àrea nova que englobarà les dues coses (s’està buscant 
al tècnic/a enginyer que l’ha de liderar). El regidor serà el Sr. Palahí. Aquesta persona 
haurà d’anar buscant solucions a les diferents problemàtiques, des de campanyes a 
expedients quan siguin necessaris, així com a  noves línies de funcionament. 
 
6) Noves aportacions 
 

- Casa Rosa: no hi ha llum a la terrassa i el reg embassa tot el terra. 
- Can Batlle: volen saber què es farà donat que s’ha comentat que s’està apunt 

d’executar. 
- Flors de temporada: el Consell vol saber perquè si se’ls respon que no es 

posen flors de temporada sí es posen davant de l’ajuntament a la rotonda de la 
palmera. 

- El ressalt d’entrada al carrer Chopitea és excessiu i els cotxes toquen. 
- Restaurant la Blava ocupa totes les voltes, demanen que es controli la 

ocupació de les taules del restaurant. El propietari quan hi ha temporal i s’hi 
posen les barques també es queixa que les posin sota les voltes. 

- Les passarel·les blaves cada any es posen al lloc equivocat i s’han de canviar, 
a més quan hi ha llevantada acaben a dins de mar. Es demana que es tingui 
més cura amb aquest tema. 

- Arbre de la plaça Sant Pere: no estan d’acord amb què estigui corcat i s’hagi de 
tallar. Alcalde explica que tenim una responsabilitat amb la seguretat i que s’ha 
comprovat i està corcat. S’ha de treure i substituir. 

- Taxa turística: quan hi ha pisos o vivendes que es lloguen de manera il·legal en 
temporada d’estiu quines mesures pren l’ajuntament. El Consell volen conèixer 
què s’hi fa i com es controla. 

- Torn de policia a l’estiu: es queixen de que no se’l veu i que al migdia queda 
descobert. No estan satisfets: hi ha gossos a les platges, gent mal estacionada, 
els agents no baixen a la platja quan hi ha un gos o una incidència. Haurien de 
tenir unes directrius mínimes al respecte. 

- Els clients del Càmping la Siesta van a les platges de nit i de matinada quan 
tornen amb la música alta i fent escàndol desperten tot Calella i és a diari. 
Demanen que la policia estigui pendent (3 ó 4 de la matinada). 

- Carrer noi Menut: no es té nét. No el tenen en neteja i no es passa aigua a 
pressió per netejar. 

- Riera del Canadell: continua havent-hi abocaments i fa molta pudor. 
- El Consell vol que res rescati el projecte per fer la plaça del Portbo nova. 
 

 
 
A les 22.45h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Calella  


